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BR.0012.27.6.2024 

Protokół posiedzenia 
Komisji Gospodarki Komunalnej 

Rady Miasta Gliwice kadencji 2024-2029 
w dniu 21 sierpnia 2024 r., godz. 15.00 

Przewodniczący Komisji Kajetan Gornig otworzył posiedzenie Komisji, powitał gości 
oraz radnych. Zaproponował przyjęcie następującego porządku obrad: 

1) Przyjęcie protokołu posiedzenia Komisji. 

2) Druki sesyjne. 

3) Sprawy bieżące. 

Nie zgłoszono uwag do zaproponowanego porządku obrad. 

W posiedzeniu udział wzięli: Zastępca Prezydenta Miasta Jarosław Zięba, Zastępca 
Prezydenta Miasta Łukasz Gorczyński, Naczelnik Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych 
Agnieszka Paszta. 

Ad 1) Przyjęcia protokołu posiedzenia Komisji.  

Przewodniczący Komisji Kajetan Gornig poinformował, że do protokołu posiedzenia 
Komisji, które odbyło się w dniu 24 lipca 2024 r. mieszkanka, obecna na tym posiedzeniu, 
przekazała prośbę o wykreślenie jednej z jej wypowiedzi.  

Członkowie Komisji nie wyrazili zgody na taką korektę. 

Przewodniczący Komisji Kajetan Gornig zapytał, kto z członków Komisji jest za 
przyjęciem protokołu posiedzenia Komisji, bez poprawki. 

Wynik głosowania: 8 radnych za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się. Komisja przyjęła 
protokół bez poprawki. 

Ad 2) Druki sesyjne. 

Komisja opiniowała następujące druki sesyjne: 

a) Projekt uchwały (druk 57/2024) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 
porozumienia pomiędzy Gliwicami – miastem na prawach powiatu a Gminą Knurów 
w sprawie powierzenia zadania prowadzenia ogrzewalni dla osób potrzebujących oraz 
określenia zasad i udziału w kosztach jej utrzymania. 

Zastępca Prezydenta Miasta Łukasz Gorczyński przypomniał, że Komisja otrzymała 
informacje dotyczące kosztów funkcjonowania ogrzewalni, wraz z projektem uchwały 
i projektem porozumienia. Przekazał, że miesięczne koszty amortyzacji i koszty 
zarządzania obiektem wyliczone zostały, miesięcznie, na kwotę 74,00 zł na jedno miejsce. 
Zatem stawka opłaty przewidziana do wnoszenia przez miasto Knurów wynosi 1.042,00 zł 
miesięcznie za jedno miejsce. Dodał, że chciałby uniknąć sytuacji, jaka miała miejsce przy 
procedowaniu tego projektu uchwały na ostatniej sesji i zapytał, czy takie rozwiązanie jest 
akceptowalne. 

Naczelnik Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych Agnieszka Paszta dodała, że 
porumienienie ma obowiązywać do końca kwietnia 2025 r. Gmina Knurów wnosi opłatę za 
gotowość, za każdy dzień, niezależnie od liczby osób. 

Radny Krzysztof Kleczka zapytał, czy można to traktować jako pilotaż do kwietnia 
przyszłego roku. Jeżeli to się nie sprawdzi, to nie podpisywać kolejnego porozumienia. 
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Naczelnik Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych Agnieszka Paszta potwierdziła. 

Przewodniczący Komisji Kajetan Gornig zapytał, kto z członków Komisji jest za 
pozytywną opinią do projektu uchwały wg druku nr 57/2024. 

Wynik głosowania: 8 radnych za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się. Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Zastępca Prezydenta Miasta Łukasz Gorczyński oraz Naczelnik Wydziału Zdrowia i Spraw 
Społecznych Agnieszka Paszta opuścili posiedzenie. 

b) Projekt uchwały (druk nr 69/2024) w sprawie uchylenia uchwały nr XLIV/904/2023 
Rady Miasta Gliwice z dnia 9 lutego 2023 r. w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie 
od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy i wydzierżawienie 
nieruchomości stanowiącej własność miasta Gliwice, położonej w Gliwicach przy ul. 
Dzionkarzy 29. 

Przewodniczący Komisji Kajetan Gornig zapytał, czy radni mają pytania bądź 
wątpliwości do projektu uchwały. 

Członkowie Komisji nie zgłosili pytań, ani wątpliwości. 

Przewodniczący Komisji Kajetan Gornig zapytał, kto z członków Komisji jest za 
pozytywną opinią do projektu uchwały wg druku nr 69/2024. 

Wynik głosowania: 8 radnych za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się. Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

c) Projekt uchwały (druk nr 61/2024) w sprawie wyrażenia zgody na zbycie części 
nieruchomości obejmującej niezabudowane działki nr 469/2, 469/3, 469/5, 469/6, 
469/7, 469/8, obręb Brzezinka, położone w rejonie ul. Radomskiej w Gliwicach, 
stanowiące własność miasta Gliwice. 

Przewodniczący Komisji Kajetan Gornig zapytał, czy radni mają pytania bądź 
wątpliwości do projektu uchwały. 

Członkowie Komisji nie zgłosili pytań, ani wątpliwości. 

Przewodniczący Komisji Kajetan Gornig zapytał, kto z członków Komisji jest za 
pozytywną opinią do projektu uchwały wg druku nr 61/2024. 

Wynik głosowania: 8 radnych za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się. Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

d) Projekt uchwały (druk nr 56/2024) w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od 
obowiązku przetargowego trybu zawarcia nowych i kolejnych umów dzierżawy 
i wydzierżawienie nieruchomości stanowiącej własność Miasto Gliwice, położonej 
w Gliwicach pomiędzy ul. Ignacego Domeyki a ul. Pawła Strzeleckiego. 

Przewodniczący Komisji Kajetan Gornig zapytał, czy radni mają pytania bądź 
wątpliwości do projektu uchwały. 

Członkowie Komisji nie zgłosili pytań, ani wątpliwości. 

Przewodniczący Komisji Kajetan Gornig zapytał, kto z członków Komisji jest za 
pozytywną opinią do projektu uchwały wg druku nr 56/2024. 

Wynik głosowania: 8 radnych za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się. Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

e) Projekt uchwały (druk nr 62/2024) w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od 
obowiązku przetargowego trybu zawarcia kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym 
dzierżawcą i wydzierżawienie nieruchomości stanowiącej własność miasta Gliwice, 
położonej w Gliwicach przy ul. Floriańskiej 1. 
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Przewodniczący Komisji Kajetan Gornig zapytał, czy radni mają pytania bądź 
wątpliwości do projektu uchwały. 

Członkowie Komisji nie zgłosili pytań, ani wątpliwości. 

Przewodniczący Komisji Kajetan Gornig zapytał, kto z członków Komisji jest za 
pozytywną opinią do projektu uchwały wg druku nr 62/2024. 

Wynik głosowania: 8 radnych za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się. Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

f) Projekt uchwały (druk nr 63/2024) w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od 
obowiązku przetargowego i zawarcie umowy dzierżawy na 10 lat nieruchomości 
położonej w Gliwicach przy ul. Andromedy. 

Przewodniczący Komisji Kajetan Gornig zapytał, czy radni mają pytania bądź 
wątpliwości do projektu uchwały. 

Członkowie Komisji nie zgłosili pytań, ani wątpliwości. 

Przewodniczący Komisji Kajetan Gornig zapytał, kto z członków Komisji jest za 
pozytywną opinią do projektu uchwały wg druku nr 63/2024. 

Wynik głosowania: 8 radnych za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się. Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

g) Projekt uchwały (druk nr 64/2024) w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od 
obowiązku przetargowego trybu zawarcia kolejnej umowy dzierżawy i wydzierżawienie 
nieruchomości stanowiącej własność miasta Gliwice, obejmującej działki nr 431 oraz 
432 w obrębie Trynek. 

Przewodniczący Komisji Kajetan Gornig zapytał, czy radni mają pytania bądź 
wątpliwości do projektu uchwały. 

Członkowie Komisji nie zgłosili pytań, ani wątpliwości. 

Przewodniczący Komisji Kajetan Gornig zapytał, kto z członków Komisji jest za 
pozytywną opinią do projektu uchwały wg druku nr 64/2024. 

Wynik głosowania: 8 radnych za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się. Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

h) Projekt uchwały (druk nr 70/2024) w sprawie przyznania pierwszeństwa w nabyciu 
garaży. 

Przewodniczący Komisji Kajetan Gornig zapytał, czy radni mają pytania bądź 
wątpliwości do projektu uchwały. 

Członkowie Komisji nie zgłosili pytań, ani wątpliwości. 

Przewodniczący Komisji Kajetan Gornig zapytał, kto z członków Komisji jest za 
pozytywną opinią do projektu uchwały wg druku nr 70/2024. 

Wynik głosowania: 8 radnych za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się. Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

i) Projekt uchwały (druk nr 66/2024) w sprawie wystąpienia z apelem o wprowadzenie 
zmian w ustawie o odpadach. 

Przewodniczący Komisji Kajetan Gornig zapytał, czy radni mają pytania bądź 
wątpliwości do projektu uchwały. 

Członkowie Komisji nie zgłosili pytań, ani wątpliwości. 

Przewodniczący Komisji Kajetan Gornig zapytał, kto z członków Komisji jest za 
pozytywną opinią do projektu uchwały wg druku nr 66/2024. 
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Wynik głosowania: 8 radnych za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się. Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

j) Projekt uchwały (druk nr 72/2024) w sprawie zmiany uchwały nr XXXI/652/2021 
Rady Miasta Gliwice z dnia 18 listopada 2021 r. w sprawie wieloletniego programu 
gospodarowania mieszkaniowym zasobem miasta Gliwice na lata 2021–2025. 

Radny Krzysztof Kleczka zapytał, jaka jest skala, ilu mieszkań i ilu budynków to dotyczy, 
jakie są roczne skutki dla budżetu miasta, po obniżce stawki czynszu o 50 %. 

Zastępca Prezydenta Miasta Jarosław Zięba zwrócił uwagę, że nie jest to obniżka 
stawki czynszu, a jedynie cofnięcie zwyżki za czynsz. Porównał stan nieruchomości 
wybudowanej 22 lata temu ze stanem nieruchomości starej, a tylko wyremontowanej 22 
lata temu. Dodał, że nie ma podstaw do naliczania wyższego czynszu w tak dawno 
wyremontowanych nieruchomościach. Poinformował, że mieszkańcy z zaległościami 
czynszowym są nieraz przenoszeni do wyremontowanych nieruchomości. Dodał, że istnieją 
nieruchomości z np. 460 tys. zł zadłużeniem. 

Radny Krzysztof Kleczka zwrócił uwagę, że ten projekt to nagroda dla dłużników za 
niepłacenie czynszu. Przekazał, że może poprzeć ten pomysł, jeżeli będzie to dotyczyło 
osób, które nie mają zaległości czynszowych. 

Radny Marcin Prokop zapytał, czy będzie to dotyczyło cofnięcia zwyżki stawki czynszu 
wstecz. 

Zastępca Prezydenta Miasta Jarosław Zięba poinformował, że nie będzie to 
obowiązywało wstecz, tylko od wejścia w życie uchwały. 

Radny Adam Michczyński zwrócił uwagę, że opłaty czynszowe po obniżonych stawkach 
nadal należy egzekwować. A to jest trudne. 

Zastępca Prezydenta Miasta Jarosław Zięba potwierdził.  

Przewodniczący Komisji Kajetan Gornig przekazał, że zastanawia się, czy taka 
poprawka do projektu uchwały jest możliwa, czy radni byliby skłonni poprzeć wtedy ten 
projekt. 

Zastępca Prezydenta Miasta Jarosław Zięba podał przykłady wyremontowanych 
nieruchomości. Na jednej z nich widnieje zaległość czynszowa w wysokości 350 tys. zł. Tak 
duża zaległość nie jest egzekwowalna. 

Radny Krzysztof Kleczka ponownie przekazał, że to nagradzanie niepłacenia czynszu. 
Dodał, że poprawka, iż dotyczy to tylko osób nieposiadających zaległości czynszowych, 
wydaje się logiczna. Zapytał, czy jest możliwe, aby taką przyjąć. 

Radny Tomasz Tylutko dodał, że dla osób, które regularnie opłacają czynsz, jest to 
nagrodą. To jest dobre. 

Radny Jan Pająk poinformował, że mieszkaniec może spłacić zadłużenie, a po obniżce 
stawki czynszu od razu znów przestać go opłacać. 

Radny Aleksander Gwiazda przekazał, że brak zadłużenia powinien być na konkretny 
dzień, a nie na dzień podjęcia uchwały. 

Radny Krzysztof Kleczka przekazał, że powinna obowiązywać zasada, że im szybciej 
zostanie spłacone zadłużenie, tym szybciej można skorzystać z obniżonej stawki czynszu. 

Przewodniczący Komisji Kajetan Gornig zaproponował, aby nie ustalać teraz dokładnej 
treści poprawki. Powinno to zostać skonsultowane z prawnikiem. 

Radny Aleksander Gwiazda poparł wniosek. 

Radny Adam Michczyński zapytał, ile jest zadłużonych lokali mieszkalnych bez zwyżki 
stawki czynszu i jaka to kwota. 
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Zastępca Prezydenta Miasta Jarosław Zięba poinformował, że nie ma na dziś 
dostępnych takich danych. 

Radny Adam Michczyński zapytał, czy nadzór prawny wojewody mógłby uchylić tę 
uchwałę, ze względu na różne traktowanie najemców. 

Radny Jan Pająk przekazał, że różne stawki czynszu obowiązują już od lat. 

Zastępca Prezydenta Miasta Jarosław Zięba przekazał, że windykacja należności 
czynszowych to inna sprawa, niż przyznanie ulgi na stawkę czynu. Zadłużenie czynszowe 
liczone jest w milionach zł. Poinformował, że jeżeli ktoś ma niewielkie zadłużenie, to jest 
w stanie je spłacić. Warto o tym rozmawiać. Dodał, że zastanawia się nad wprowadzeniem 
programu socjalnego dla tych osób. Obecnie otrzymuje szczegółowe informacje z ZBM-ów 
dotyczące wysokości zadłużenia. Planuje we wrześniu lub październiku spotkać się na 
posiedzeniu Komisji, aby przekazać te dane. 

Przewodniczący Komisji Kajetan Gornig zapytał, czy taka poprawka jest możliwa. 

Zastępca Prezydenta Miasta Jarosław Zięba poinformował, że przygotuje się do takiej 
poprawki, sprawdzi dane dotyczące podziału na lokale mieszkalne i wysokości zadłużenia. 

Przewodniczący Komisji Kajetan Gornig przypomniał, że podczas opiniowania przez 
Komisję wniosków o zamianę, wydzierżawienie, czy najem lokali, ważne było to, aby 
wnioskodawca nie posiadał zadłużenia czynszowego. Było to jednym z warunków wydania 
pozytywnej opinii. Komisja poprze projekt uchwały warunkowo, z poprawką dotyczącą 
obniżenia stawki czynszu, jeżeli nie występują zaległości czynszowe.  

Radny Krzysztof Kleczka przekazał, że jeżeli nie zostanie przygotowana poprawka, 
Komisja wycofa pozytywną opinię do projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Kajetan Gornig zapytał, kto z członków Komisji jest za 
pozytywną opinią do projektu uchwały wg druku nr 72/2024, pod warunkiem 
przygotowania poprawki, aby zmiana dotyczyła tylko osób nieposiadających zaległości 
czynszowych. 

Wynik głosowania: 8 radnych za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się. Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

k) Projekt uchwały (druk nr 54/2024) w sprawie ustalenia wysokości opłaty za pobyt 
w Izbie Wytrzeźwień w Gliwicach. 

Przewodniczący Komisji Kajetan Gornig poprosił o zreferowanie projektu uchwały. 

Zastępca Prezydenta Miasta Jarosław Zięba przekazał, że wnioskuje o podniesienie 
stawki opłaty za pobyt w Izbie Wytrzeźwień do opłat obowiązujących w sąsiednich 
miastach. Dodał, że opłata jest nierealna w stosunku do ponoszonych kosztów. 
Poinformował o wysokości opłat w innych miastach: 340,00 zł w Chorzowie, 330,00 zł 
w Zabrzu, 350,00 zł to propozycja dla Gliwic. Maksymalna stawka to 437,81 zł. 

Radny Krzysztof Kleczka zapytał, dlaczego nie jest to opłata maksymalna, skoro opłata 
nie pokrywa kosztów. 

Zastępca Prezydenta Miasta Jarosław Zięba wyjaśnił, że ściągalność opłat jest na 
poziomie 33 %. Jeżeli przy maksymalnej opłacie ściągalność spadnie do około 26 %, to 
efekt finansowy dla miasta będzie taki sam. Windykacja tych należności niczego nie 
poprawia. Dodał, że ma przygotowaną poprawkę do projektu uchwały na maksymalną 
kwotę. 

Radny Krzysztof Kleczka przekazał, że poprze taką poprawkę. 

Radny Adam Michczyński zapytał, dlaczego z góry zakładany jest spadek ściągalności 
opłat. 

Zastępca Prezydenta Miasta Jarosław Zięba poinformował, że w miastach, gdzie 
obowiązuje maksymalna stawka, ściągalność jest na poziomie 30 %. Dodał, że jest szansa, 
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iż nie ulegnie ona zmianie. W Gliwicach z Izby Wytrzeźwień nie korzysta wiele osób. Podał 
przykłady: w Sosnowcu 9 tysięcy, w Chorzowie 5,7 tysiąca, w Bytomiu 4,1 tysiąca, 
w Gliwicach 2,4 tysiąca osób rocznie. Przekazał, że Straż Miejska dowozi około 1/3 osób, 
a Policja 2/3. Tendencja jest niestety wzrostowa. Prognozuje się, że może to być około 2,8 
tysiąca osób rocznie. Na dzień dzisiejszy lepiej było znieść opłatę za pobyt w Izbie. 
Wnoszone opłaty to 250-300 tysięcy zł, a koszty windykacji to 300 tysięcy zł. Roczne koszty 
utrzymania Izby to 3,5 miliona zł. Sąsiednie gminy są zainteresowane przyjmowaniem 
naszych pensjonariuszy. Przekazał, że trwają rozmowy z zainteresowanymi miastami. 
Gliwice nie prowadziłyby własnej Izby, nieruchomość w centrum można wtedy inaczej 
zagospodarować. Gliwice płaciłyby niższą stawkę (np. 250,00 zł), nie taką, jaka obowiązuje 
w danym mieście, ale za każdego pensjonariusza. Miasta mają stuprocentową ściągalność 
opłat za gliwickich pensjonariuszy, bez kosztów dodatkowej windykacji. Dodał, że nawet 
doliczając koszty dowozu pensjonariuszy do tych miast przez Staż Miejską, nadal jest to 
opłacalne. Straż Miejska zrobi to bez dodatkowych etatów. Jeżeli dojdzie do porozumienia, 
zostaną podpisane stosowne umowy. 

Radny Krzysztof Kleczka poinformował, że w świetle tych informacji, tym bardziej 
popiera wprowadzenie stawki maksymalnej.  

Zastępca Prezydenta Miasta Jarosław Zięba przypomniał, że jest gotowa 
autopoprawka. 

Przewodniczący Komisji Kajetan Gornig przekazał, że to bardzo dobre rozwiązanie. 
Zapytał, czy obowiązują inne umowy w tym zakresie, czy przyjmowani są pensjonariusze 
z innych miast. 

Zastępca Prezydenta Miasta Jarosław Zięba poinformował, że umowa z miastem Ruda 
Śląska nie została podpisana. Dodał, że nie ma wiedzy, czy przyjmowane są osoby 
z sąsiednich miast. 

Przewodniczący Komisji Kajetan Gornig przekazał, że w takim razie także popiera 
wprowadzenie stawki maksymalnej. 

Radny Tomasz Tylutko zapytał, czy przyjęcie stawki maksymalnej nie osłabia naszej 
pozycji w negocjacjach. 

Radny Adam Michczyński stwierdził, że niekoniecznie. Przypomniał, że ściągalność opłat 
jest wtedy stuprocentowa. 

Zastępca Prezydenta Miasta Jarosław Zięba przypomniał, że ściągalność opłat jest na 
poziomie 30 %. Nawet przy niższej stawce jest to opłacalne.  

Przewodniczący Komisji Kajetan Gornig zapytał, kto z członków Komisji jest za 
pozytywną opinią do projektu uchwały wg druku nr 54/2024 wraz z zapowiedzianą 
poprawką wprowadzającą maksymalną stawkę opłaty, tj. 437,81 zł. 

Wynik głosowania: 8 radnych za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się. Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Ad 3) Sprawy bieżące. 

Komisja zapoznała się z następującymi dokumentami: 

a) Opinia radcy prawnego dotycząca zobowiązania PEC Gliwice do podania, na żądanie 
mieszkańca, informacji o kosztach zakupu opału dokonywanego przez spółkę. Pytanie 
zadane podczas posiedzenia w dniu 24 lipca 2024 r. (dokumenty w aktach sprawy 
BR.0012.37.10.2024). Komisja postanowiła przekazać informację mieszkance, po jej 
pisemnej o to prośbie. 

b) Pismo mieszkańca dotyczące problemów we współpracy ze Spółdzielnią Mieszkaniową 
Donata, np. wycinki drzew pomiędzy ul. Zygmuntowską a Marii Kownackiej. 
(w załączeniu). 



 

 
7 

Radny Krzysztof Kleczka wyjaśnił, że zaszło nieporozumienie. Spółdzielnia Mieszkaniowa 
na swoim terenie wymienia oświetlenie, nie planuje wycinki drzew. 

Komisja przyjęła do wiadomości. 

c) Pismo mieszkanki dotyczące wycinki drzew przy ul. Konarskiego 10 (w aktach sprawy 
BR.0012.37.11.2024). 

Komisja postanowiła wystąpić o kopię odpowiedzi. 

d) Wyrok Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego – oddalenie skargi kasacyjnej 
Prokuratora Rejonowego Prokuratury Rejonowej Gliwice-Wschód w Gliwicach na 
uchwałę nr XXVI/506/2012 Rady Miejskiej w Gliwicach z dnia 25 października 2012 r. 
w sprawie określenia strefy płatnego parkowania na drogach publicznych oraz zasad 
pobierania opłat za parkowanie na terenie miasta Gliwice (w załączeniu) – Komisja 
przyjęła do wiadomości. 

e) Informacja Zastępcy Prezydenta Miasta Łukasza Gorczyńskiego do projektu uchwały 
(druk nr 57/2024) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia pomiędzy 
Gliwicami – miastem na prawach powiatu a Gminą Knurów w sprawie powierzenia 
zadania prowadzenia ogrzewalni dla osób potrzebujących oraz określenia zasad 
i udziału w kosztach jej utrzymania wraz z projektem porozumienia międzygminnego 
(w aktach sprawy BR.0012.37.9.2024) – Komisja przyjęła do wiadomości. 

f) Zestawienie skarg, wniosków i petycji za II kwartał 2024 r. (w załączeniu) – Komisja 
przyjęła do wiadomości. 

*** 

Przewodniczący Komisji Kajetan Gornig przekazał, że w planie pracy Komisji na 2024 
rok będą dwa tematy: 

• Gospodarowanie odpadami. 

• Zadłużenie czynszowe w lokalach komunalnych. 

Zapytał, kto z członków Komisji jest za przyjęciem takiego planu pracy. 

Wynik głosowania: 8 radnych za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się. Komisja przyjęła 
plan pracy na 2024 r. 

*** 

Ustalono kolejne terminy posiedzeń Komisji na dni: 

• 25 września 2024 r., godz. 16.00, przed kolejną sesją. 

• 9 października 2024 r., godz. 15.30, posiedzenie wyjazdowe do Przedsiębiorstwa 
Zagospodarowania Odpadami Sp. z o. o. (PZO). 

• 16 października 2024 r., godz. 16.00, przed sesją. 

Zastępca Prezydenta Miasta Jarosław Zięba poprosił, aby pytania radnych zostały 
przekazane wcześniej, do PZO i do niego. 

Przewodniczący Komisji Kajetan Gornig poprosił, by ewentualne pytania przesyłać, jak 
najszybciej, do Biura Rady Miasta. 

*** 

Przewodniczący Komisji Kajetan Gornig poinformował o otrzymaniu pisma 
mieszkanki, z prośbą o zwołanie dodatkowego posiedzenia dedykowanego sprawom 
mieszkanki. Przekazał, że zgodnie z Regulaminem Rady Miasta zobligowany jest do 
zwołania posiedzenie Komisji na wniosek co najmniej ¼ ustawowego składu Komisji. 
Zapytał, czy grupa radnych wnioskuje o zwołanie takiego posiedzenia. 
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Nie zgłoszono wniosku. 

*** 

Przewodniczący Komisji Kajetan Gornig zapytał, czy rozstrzygnięty został już przetarg 
na odbiór odpadów komunalnych z lokali mieszkalnych. 

Zastępca Prezydenta Miasta Jarosław Zięba poinformował, że przetarg nie został 
ogłoszony, trwają jeszcze ustalenia i zmiany. Dodał, że zmiany te wprowadzane są dla 
dobra mieszkańców, aby umowa była jak najlepsza dla mieszkańców. 

*** 

Radny Krzysztof Kleczka zapytał, czy uchwała o ograniczeniu sprzedaży alkoholu 
obowiązuje, czy wyrok jest prawomocny. 

Radny Adam Michczyński poinformował, że uchwała nie obowiązuje. Dodał, że została 
wniesiona skarga kasacyjna do Naczelnego Sądu Administracyjnego. 

Na tym zakończono posiedzenie Komisji. 

Protokołowała 

(-) Natalia Czernik 

Przewodniczący Komisji 
Gospodarki Komunalnej 

(-) Kajetan Gornig 
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